
OSNOVNA ŠKOLA FRAN FRANKOVIĆ 

RIJEKA, IVANA ŽORŽA 17A 

KLASA: 007-04/23-02/1 

URBROJ: 2170-1-56-23-3 
 

 

S K R A Ć E N I  Z A P I S N I K 

s 18. sjednice Školskog odbora održane 31. siječnja 2023. godine 

(utorak) u 18:00 sati u školskoj knjižnici 

 

Sjednici prisustvuju: 

1. Daniela Jugo-Superina, predsjednica,  

2. Mirjana Palada Kmetović, član iz reda Vijeća roditelja, 

3. Aleksandar Bulog, član iz reda osnivača,   

4. Saša Jurešić, član iz reda osnivača, 

5. Stela Bakarčić, član iz reda Radničkog vijeća, 

6. Vedran Kosovac, ravnatelj i 

7. Ana Štitić, voditeljica računovodstva. 

Odsutni: 

8. Katherine Trinajstić, član iz reda osnivača- opravdano, 

9. Jasna Domić-Stanić, član iz reda Učiteljskog vijeća, opravdano, 

Zapisnik vodi: Ines Sajko, tajnica škole 

Nakon što je utvrdila da sjednici prisustvuje većina članova Školskoga odbora, predsjednica 

predlaže sljedeći: 

DNEVNI RED: 

1. Verifikacija prethodnog zapisnika,  

2. Dodatak Financijskom planu za 2023. godinu i projekcijama za 2024. i 2025. godinu, 

3. Financijski izvještaj za 2022. godinu i 

4. Razno. 

 

Predsjednica poziva članove na eventualnu dopunu dnevnog reda. Kako iste nema, svi prisutni 

jednoglasno usvajaju dnevni red. Pod Razno teme su: zahtjev za razrješenje člana ovog tijela, 

aktivni slučaj/situacija u školi u svezi društvenih mreža, izvješće s održanog skupa tajnika, 

besplatne školske marende i školska maškarana povorka. 

 

AD.1.Verifikacija prethodnog zapisnika 

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Zapisnika s prethodne sjednice Školskog 

odbora održane 13. prosinca 2023. godine.  

Članovi nemaju primjedbi na Zapisnik te jednoglasno donose: 

Z A K L J U Č A K 

o verifikaciji zapisnika s 17. sjednice Školskog odbora održane 13.12.2022.g. 

 

AD.2. Dodatak Financijskom planu za 2023. godinu i projekcijama za 2024. i 2025. godinu  

Članovi su na prošloj sjednici usvojili Financijski plan za 2023.g. Osnivač je napravio izmjene 

i dopune Financijskih planova Škola. Isti će se priložiti ovom Zapisniku, a stavke prenosi i 

pojašnjava voditeljica računovodstva Ana Štitić. 

Nakon rasprave članovi nemaju primjedbi te jednoglasno donose: 

ODLUKU o prihvaćanju 

Dodatka Financijskom planu za 2023. godinu i projekcije za 2024. i 2025. godinu,  

 

 

 

 



 

AD.3. Financijski izvještaj za 2022. godinu  

Članovi su elektronskim putem upoznati sa sadržajem Financijskog izvještaja za 2022. godinu. 

Isti će se priložiti ovom Zapisniku, a stavke prenosi i pojašnjava voditeljica računovodstva Ana 

Štitić. S krajem 2022. godine voditeljica računovodstva je proknjižila teren i zgradu iz 

poslovnih knjiga Škole o čemu je donesena odluka na sjednici Školskog odbora održanoj dana  

02. veljače 2022.g. pod točkom 3. dnevnog reda (KLASA: 007-04/22-02/01, URBROJ: 2170-

55-06/1-22-5)  

Nakon provedene rasprave članovi jednoglasno donose: 

ODLUKU o prihvaćanju 

Financijskog izvještaja za 2022. godinu  

 

Na prijedlog ravnatelja i voditeljice računovodstva o rasporedu rezultata poslovanja iz 2022.g. 

članovi jednoglasno donose Odluku o rasporedu rezultata - koja čini prilog ovom zapisniku. 

 

Po završetku iznošenja stavki članovi jednoglasno donose Odluku o prihvaćanju Izvještaja 

o izvršenju Financijskog plana za 2022. godinu - koja čini prilog ovom zapisniku. 

 

AD.4. Razno 

- Osnivaču je poslan zahtjev za razrješenje člana ovog tijela - gđe. Katherine Trinajstić; 

predsjednica iznosi najvažnije informacije u svezi razloga podnošenja zahtjeva, svi su suglasni, 

nitko nema ništa protiv  niti je tko suzdržan, smatraju da je Škola dovoljno čekala s 

podnošenjem istog, a ista se pismeno očitovala da je suglasna da se pokrene postupak 

razješenja. 

 

- aktivni slučaj/situacija u školi- ravnatelj iznosi najvažnije informacije u svezi osnovane 

grupe/računa na društvenoj mreži koja je stvorena u cilju objave anonimnih uvredljivih izjava 

o učenicima i radnicima Škole, članovi obaviješteni da će Škola podnijeti prijavu nadležnoj 

policijskoj upravi i da će shodno rezultatima istrage biti dodijeljene pedagoške mjere 

odgovornima. Obzirom da se radi o anonimnim objavama i digitalnom načinu objave, poduzete 

su zasada sve mjere od strane Škole, obzirom na saznanja, a prepuštaju stručnjacima da obave 

istražni postupak– svi članovi se slažu, nitko nema ništa protiv, niti je tko suzdržan. 

 

- tajnica Škole iznosi najvažnije informacije s tribine održane u Zagrebu 25.01.2023.g. na temu 

Položaj tajnika u školskoj ustanovi - svi članovi smatraju da su opravdani napori tajnika da se 

njihova uloga u ustanovi bolje regulira i shodno tome nagradi. 

 

- ravnatelj iznosi novine u organizaciji školskih besplatnih obroka - poslan je zahtjev nadležnom 

ministarstvu za dobivanje suglasnosti za zapošljavanje 1 radnika na neodređeno puno radno 

vrijeme za radno mjesto KUHAR/ICA, još uvijek traje usklađenje evidencije prisutnih učenika 

s aplikacijom ministarstva, ostaje otvoreno pitanje učenika s alergijama i intolerancijom na 

pojedinu hranu, obzirom na osjetljivost problema i opremljenost školske kuhinje za svaki 

pojedini slučaj te, shodno tome, moguće odgovornosti u slučaju alergijske reakcije 

 

- ravnatelj prenosi ideju učitelja Razredne nastave u svezi školske maškarane povorke koja bi 

se održala dana 14.02. (utorak) po Drenovi. Član g. Saša Jurešić iz Mjesnog odbora suglasan i 

spreman na sudjelovanje, usuglasit će s ravnateljem i učiteljima koji će sudjelovati sve detalje. 

 

. 

Donošenjem odluka i zaključaka iscrpljen je dnevni red i sjednica je završila s radom u 19:50 

sati. 

                                                                     M.P.                                   PREDSJEDNICA 

                Zapisničar:                                                                        ŠKOLSKOG ODBORA: 

          

     ________________________           ________________________ 

               Ines Sajko, v.r.                                                                 Daniela Jugo-Superina, v.r. 


